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Protokół Nr 10 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów 

Rady Miasta Zgierza 

z dnia 28 stycznia 2025 roku 

Posiedzenie prowadził Sebastian Szulc Przewodniczący Komisji Budżetu  

i Finansów Rady Miasta Zgierza. 

Posiedzenie odbyło się w sali 114 Urzędu Miasta Zgierza. 

Listy obecności stanowią załączniki do protokołu. Obecność członków Komisji na 

posiedzeniu: 

- Radni obecni – 9 (Antczak Zbigniew, Filipowicz Jakub, Gaca Elżbieta Grzelak-

Makowczyńska Agata, Jagielski Przemysław, Karasiński Krzysztof, Mięsok 
Andrzej, Szulc Sebastian, Wojtera Nadja), 

- Radni nieobecni – 0. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Uwagi do porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z działań komisji od początku kadencji do końca grudnia 

2024 roku. 

4. Przedstawienie raportu finansowego dotyczącego Gminy Miasto Zgierz 

obejmującego przedstawienie aktualnych danych (dla danego miesiąca) 

dotyczących następujących parametrów finansowych: 

- Dochody ogółem, 

- Wydatki ogółem, 

- Należności wymagalne, 

- Dochody bieżące, 

- Zobowiązania ogółem według tytułów dłużnych oraz poręczeń i 

gwarancji, 

- Koszt obsługi zobowiązań w danym miesiącu (kredyty/obsługa obligacji), 

- końcowy termin realizacji zobowiązań (termin spłaty/wykupu) ostatniego 

zobowiązania, 

- aktualna wysokość środków zgromadzonych na rachunkach bankowych. 

5. Zaopiniowanie projektów zarządzeń złożonych do Komisji.  

6. Zaopiniowanie projektów uchwał dekretowanych do Komisji. 

7. Pisma skierowane do Komisji. 

8. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia. 

9. Przyjęcie protokołu z 9 posiedzenia Komisji. 

10. Wolne wnioski. 

11. Zamknięcie posiedzenia. 

Pkt 1. Otwarcie posiedzenia 

Przewodniczący Komisji S. Szulc na podstawie listy obecności stwierdził quorum 

i otworzył posiedzenie Komisji. Przywitał radnych oraz gości. 
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Pkt 2. Uwagi do porządku obrad 

Brak uwag. 

Pkt 3. Sprawozdanie z działań komisji od początku kadencji do końca 

grudnia 2024 roku. 

Sprawozdanie z działań Komisji udostępnione było w programie eSesja.  

Brak uwag. Sprawozdanie zostało przyjęte w głosowaniu: za – 8, przeciw – 0, 

wstrzym. – 0. Dokument stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Pkt 4. Przedstawienie raportu finansowego dotyczącego Gminy Miasto 

Zgierz obejmującego przedstawienie aktualnych danych 

(dla danego miesiąca). 

Materia stanowi załącznik do protokołu. 

Temat omówiła G. Mela Skarbnik Miasta Zgierza. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. 

Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Pkt 5. Zaopiniowanie projektów zarządzeń złożonych do Komisji. 

Do Komisji wpłynęły następujące projekty zarządzeń: 

• w sprawie przedłużenia na rzecz dotychczasowego dzierżawcy umowy 

dzierżawy działki gruntu, oznaczonej numerem ewidencyjnym 41, położonej 

w 129 obrębie miasta Zgierza przy ul. Ks. Szczepana Rembowskiego 4 

(PZ_1) – projekt omówiła M. Sęk Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Mieszkalnictwa UMZ.  

Brak dyskusji. Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do głosowania nad 

wydaniem opinii do projektu zarządzenia. 

Komisja Budżetu i Finansów Rady Miasta Zgierza w głosowaniu: za – 9, 

przeciw – 0, wstrzym. – 0, wydała opinię pozytywną do projektu zarządzenia  

– OPINIA NR 78. 

• w sprawie przedłużenia na rzecz dotychczasowego dzierżawcy umowy 

dzierżawy działki gruntu, oznaczonej numerem ewidencyjnym 47/7, 

położonej w 116 obrębie miasta Zgierza przy ul. Droga Wewnętrzna (PZ_2) 

– projekt omówiła M. Sęk Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 

i Mieszkalnictwa UMZ. 
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Brak dyskusji. Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do głosowania nad 

wydaniem opinii do projektu zarządzenia. 

Komisja Budżetu i Finansów Rady Miasta Zgierza w głosowaniu: za – 9, 

przeciw – 0, wstrzym. – 0, wydała opinię pozytywną do projektu zarządzenia  

– OPINIA NR 79. 

Pkt 6. Zaopiniowanie projektów uchwał dekretowanych do Komisji. 

Do Komisji dekretowane zostały następujące projekty uchwał w sprawach: 

• zmiany budżetu i zmian w budżecie miasta Zgierza na rok 2025 w zakresie 

zadań własnych i zadań z zakresu administracji rządowej zleconych miastu 

oraz zadań realizowanych na podstawie porozumień lub umów między 

jednostkami samorządu terytorialnego (Druk nr 45-2025) – projekt 

omówiła G. Mela Skarbnik Miasta Zgierza. 

Brak dyskusji. Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do głosowania nad 

wydaniem opinii do projektu uchwały. 

Komisja Budżetu i Finansów Rady Miasta Zgierza w głosowaniu: za – 5, 

przeciw – 0, wstrzym. – 4, wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.  

– OPINIA NR 80. 

• zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2025-2042 (Druk nr 46-

2025)– projekt omówiła G. Mela Skarbnik Miasta Zgierza. 

Brak dyskusji. Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do głosowania nad 

wydaniem opinii do projektu uchwały. 

Komisja Budżetu i Finansów Rady Miasta Zgierza w głosowaniu: za – 5, 

przeciw – 0, wstrzym. – 4, wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.  

– OPINIA NR  81. 

• zmieniająca uchwałę Nr XXIX/348/16 w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne 

usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich 

pobierania (Druk nr 5- 2025) - projekt omówiła R. Wolska Dyrektor 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zgierzu. 

Brak dyskusji. Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do głosowania nad 

wydaniem opinii do projektu uchwały. 

Komisja Budżetu i Finansów Rady Miasta Zgierza w głosowaniu: za – 9, 

przeciw – 0, wstrzym. – 0, wydała opinię pozytywną do projektu uchwały. – 

OPINIA NR 82. 
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• zatwierdzenia planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie 

użytecznych w Gminie Miasto Zgierz na rok 2025 (Druk nr 7-2025) - projekt 

omówiła R. Wolska Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Zgierzu. 

Radny K. Karasiński zapytał, ile osób bezrobotnych z tego korzysta? 

Dyrektor R. Wolska odpowiedziała, że 33 osoby. Dodała, iż w ubiegłych latach 

było po 31 osób. 

Radny K. Karasiński zapytał, czy zainteresowanie tą formą aktywizacji jest duże  

i to Ośrodek wybiera osoby spośród większej liczby kandydatów?  

Dyrektor R. Wolska powiedziała, że w trakcie roku jest rotacja. Wyjaśniła, iż są 

osoby, które bardzo chętnie wykonują prace, jednakże są również takie osoby, 

które rezygnują i trzeba w pierwszej kolejności brać osoby z listy rezerwowej, 

ewentualnie w ostateczności pracownicy muszą poszukać wśród swoich klientów 

chętnych osób.  

Radna E. Gaca zapytała, czy Miasto posiada informację na temat liczby 

bezrobotnych bez prawa do zasiłku? 

Dyrektor R. Wolska powiedziała, że ostatnio jak sprawdzała, to było około 1 200 

osób. Dodała, iż nie posiada wiedzy, ile jest w tym osób bez prawa do zasiłku. 

Brak innych zgłoszeń do dyskusji.  

Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do głosowania nad wydaniem opinii do 

projektu uchwały. 

Komisja Budżetu i Finansów Rady Miasta Zgierza w głosowaniu: za – 9, 

przeciw – 0, wstrzym. – 0, wydała opinię pozytywną do projektu uchwały. – 

OPINIA NR 83. 

• szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Centrum 

Opiekuńczo - Mieszkalnym w Zgierzu (Druk nr 8-2025) - projekt omówiła 

R. Wolska Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zgierzu. 

Brak dyskusji. Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do głosowania nad 

wydaniem opinii do projektu uchwały. 

Komisja Budżetu i Finansów Rady Miasta Zgierza w głosowaniu: za – 9, 

przeciw – 0, wstrzym. – 0, wydała opinię pozytywną do projektu uchwały. – 

OPINIA NR 84. 
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• zmieniająca uchwałę nr XL/523/2021 w sprawie metody ustalenia opłaty za 

zagospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej 

opłaty na terenie Gminy Miasto Zgierz (Druk nr 34-2025) - projekt omówiła 

E. Pokrzeptowicz Naczelnik Wydziału Gospodarki Odpadami Komunalnymi 

UMZ. 

Radny J. Filipowicz zapytał, jak będzie respektowany obowiązek segregacji 

odpadów oraz nakładanie kar w budynkach wielolokalowych w przypadku braku 

segregacji np. w Zgierskiej Spółdzielni Mieszkaniowej? 

Naczelnik E. Pokrzeptowicz powiedziała, że zgodnie z przepisami ustawy  

o utrzymaniu czystości i porządku, żeby mogła być podwyższona opłata, podmiot 

odbierający odpady musi zgłosić Miastu oraz właścicielowi nieruchomości 

przypadek, w którym przy odbiorze odpadów stwierdza, że nie zostały dopełnione 

obowiązki w zakresie selektywnego zbierania. Takie zgłoszenie jest podstawą do 

wszczęcia postępowania o podwyższeniu opłaty. 

Radny J. Filipowicz zapytał, czy podwyższa się opłatę wszystkim lokalom, które 

należą do Spółdzielni? 

Naczelnik E. Pokrzeptowicz powiedziała, że przepisy ustawy umożliwiają zarządcy 

składanie osobnych deklaracji dla budynków, które korzystają z danego miejsca 

gromadzenia odpadów. Wówczas w przypadku stwierdzenia nieprawidłowej 

segregacji w danej pergoli, opłata będzie podwyższona tylko dla tych budynków, 

które z niej korzystają. Dodała, że w momencie, kiedy będzie jedna deklaracja na 

wszystkie budynki w danym zasobie, to prawdopodobnie podwyższona opłata 

będzie nałożona na wszystkie lokale, chyba że zostanie udowodnione korzystanie 

z danej pergoli przez mieszkańców konkretnych bloków.  

Radny J. Filipowicz powiedział, że może być sytuacja, iż w odległości 100 m są 

trzy otwarte pergole. Osoba idąca np. do sklepu wrzuci nieposegregowane śmieci 

do nie swojej pergoli. Zapytał, czy wtedy konsekwencje finansowe będą ponosić 

mieszkańcy przypisani do danej pergoli? 

Naczelnik E. Pokrzeptowicz odpowiedziała, że sprawa jest wyjaśniana na etapie 

postępowania administracyjnego, ale może być taka sytuacja. Sposób 

przygotowania miejsca gromadzenia odpadów oraz jego zabezpieczenie leży po 

stronie zarządcy nieruchomości. 

Radny J. Filipowicz reasumując: 50% segreguje prawidłowo, a i tak opłaty im 

wzrosną, gdyż drugie 50% nie segreguje. 

Naczelnik E. Pokrzeptowicz powiedziała, że na chwilę obecną w zabudowie 

wielolokalowej nie ma innego rozwiązania niż odpowiedzialność zbiorowa. 
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Radny P. Jagielski powiedział, że rozumie, iż ten przepis nadal funkcjonuje, tylko 

obecnie stawka jest podwójna. Zapytał, czy mieszkańcy składają skargi za 

naliczanie podwyższonej opłaty? 

Naczelnik E. Pokrzeptowicz powiedziała, że dotychczas tylko raz było prowadzone 

postępowanie administracyjne. 

Radny P. Jagielski zapytał, czy był to rok 2024? 

Naczelnik E. Pokrzeptowicz odpowiedziała, że raczej rok 2023. 

Radny P. Jagielski zapytał, czy ta opłata pow. 100 zł dotyczy domków 

jednorodzinnych, czy bloków. Dodał, iż ktoś w ostatnim czasie przekazywał 

niesprawdzone informacje. Nadmienił, że rozumie treść projektu uchwały, 

jednakże chciałby, aby Pani Naczelnik umocniła go w swoim przekonaniu. 

Naczelnik E. Pokrzeptowicz powiedziała, że projekt zakłada podwyższenie do 

trzykrotności stawki w zależności od każdej z metod jaka jest stosowana na 

terenie Zgierza. Kwota 108 zł od osoby dotyczy domków jednorodzinnych, 

natomiast w zabudowie wielorodzinnej stosuje się metodę od ilości zużytej wody 

więc tu będzie trzykrotność stawki za każdy m3 zużytej wody.  

Radny P. Jagielski powiedział, że obecnie Gmina Miasto Zgierz musiała osiągnąć 

45% poziom recyklingu. W tym roku jest to już 55%. Stwierdził, iż praktycznie 

jest on nie do osiągnięcia i Gmina będzie musiała z tego tytułu mieć naliczoną 

opłatę. Nadmienił, iż jeżeli dobrze to odczytał, to nie może ona być wliczona  

w opłatę za odpady. Miasto będzie musiało pokryć to z innych wpływów np.  

z podatków lokalnych, czyli ostatecznie zapłacą za to wszyscy mieszkańcy. 

Naczelnik E. Pokrzeptowicz potwierdziła wypowiedź radnego. 

Radny P. Jagielski powiedział, że nie widzi dużego zagrożenia dla mieszkańców, 

gdyż decyzja administracyjna jest poprzedzona sprawdzeniem całej sytuacji oraz 

wiąże się też z kosztami. Ponadto, od decyzji można się odwołać, za nim nałożona 

zostanie kara. Podkreślił, iż to nie radni oraz mieszkańcy tylko zarządcy 

nieruchomości mają zadbać o to, aby pergole były zamknięte, oświetlone, a także 

z monitoringiem. Następnie zapytał, jak wygląda sytuacja w Gminie Zgierz? 

Naczelnik E. Pokrzeptowicz odpowiedziała, że w Gminie Zgierz od 1 stycznia 

2025 r. stawka za odpady została podniesiona do kwoty 44 zł od osoby, a także 

ustalono trzykrotność stawki za niesegregowanie odpadów.  

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski zapytał, kiedy Gmina Miasto Zgierz jest 

rozliczana z poziomu recyklingu, czy w momencie, kiedy firma odbiera odpady z 

nieruchomości, czy w momencie, kiedy przekazuje do instalacji? 
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Naczelnik E. Pokrzeptowicz powiedziała, że w momencie, kiedy firma przekazuje 

odpady na instalacje. 

Radny A. Mięsok powiedział, dlaczego mieszkańcy zastanawiają się nad tym jakie 

kary będą płacić, a nie zastanawiają się nad tym, aby prawidłowo segregować 

odpady. Zaproponował, aby nie dyskutować nad karami tylko nad sposobem 

dotarcia do mieszkańców. 

Radny J. Filipowicz zapytał, czy firma odbierająca może renegocjować umowę 

i podwyższyć kwotę usługi dla miasta? 

Naczelnik E. Pokrzeprowicz powiedziała, że umowa określa przesłanki, które dają 

możliwość ponownego negocjowania warunków umowy. 

Brak innych zgłoszeń do dyskusji.  

Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do głosowania nad wydaniem opinii do 

projektu uchwały. 

Komisja Budżetu i Finansów Rady Miasta Zgierza w głosowaniu: za – 2, 

przeciw – 0, wstrzym. – 7, wydała opinię pozytywną do projektu uchwały. – 

OPINIA NR  85. 

• wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Zgierz do złożenia wniosku 

o dofinansowanie projektu pod nazwą "Inwestycja w rozwój kompetencji 

matematyczno - przyrodniczych szansą dla Szkoły Podstawowej nr 1  

z Oddziałami Integracyjnymi w Zgierzu" - projekt edukacyjny dla uczniów, 

finansowany przez Europejski Fundusz Społeczny Plus (EFS+), Szkoły 

Podstawowej nr 1 z Oddziałami Integracyjnymi w Zgierzu (Druk nr 47-

2025) - projekt omówił M. Lipiec Naczelnik Wydziału Edukacji i Młodzieży 

UMZ. 

Brak dyskusji. Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do głosowania nad 

wydaniem opinii do projektu uchwały. 

Komisja Budżetu i Finansów Rady Miasta Zgierza w głosowaniu: za – 9, 

przeciw – 0, wstrzym. – 0, wydała opinię pozytywną do projektu uchwały. – 

OPINIA NR 86. 

•  wyrażenia zgody na przystąpienie przez Gminę Miasto Zgierz do złożenia 

wniosku o dofinansowanie zadania pn. „Opracowanie Miejskiego planu 

adaptacji do zmian klimatu dla miasta Zgierza” w ramach programu 

Fundusze Europejskie na Infrastrukturę, Klimat i Środowisko 2021-2027  

w ramach działania FENX.02.04 w działaniu 2.4 „Adaptacja do zmian 

klimatu, zapobieganie klęskom i katastrofom” (Druk nr 44-2025) - projekt 

omówiła A. Sobierajska Naczelnik Ochrony Środowiska i Rolnictwa UMZ. 

Radna E. Gaca zapytała, na co będzie przeznaczona kwota 220 tys. zł  
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Naczelnik A. Sobierajska odpowiedziała, że kwota ma być przeznaczona na 

opracowanie planu. W dokumencie będą wskazane obszary, w których trzeba 

będzie interweniować. Na chwilę obecną 44 miasta przygotowały takie 

dokumenty. Dodała, iż przed zmianą przepisów, kiedy to ten dokument nie był 

jeszcze obligatoryjny, kwoty zgłaszane przez wykonawców były znacznie niższe.  

Przewodniczący Komisji S. Szulc zapytał, jak często trzeba będzie aktualizować 

dokument? 

Naczelnik A. Sobierajska odpowiedziała, że dokument trzeba będzie aktualizować 

co 6 lat, a sprawozdanie co 2 lata.  

Przewodniczący Komisji S. Szulc zapytał, czy aktualizacja dokumentu będzie 

ponosić za sobą koszty? 

Naczelnik A. Sobierajska powiedziała, że jeśli nie będzie możliwe wykonanie tego 

w ramach pracowników Wydziału, to zapewne konieczne będzie wsparcie 

ekspertów. 

Brak innych zgłoszeń do dyskusji.  

Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do głosowania nad wydaniem opinii do 

projektu uchwały. 

Komisja Budżetu i Finansów Rady Miasta Zgierza w głosowaniu: za – 9, 

przeciw – 0, wstrzym. – 0, wydała opinię pozytywną do projektu uchwały. – 

OPINIA NR 87. 

• wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Zgierz do złożenia wniosku 

o dofinansowanie zadania w ramach finansowania zadań określonych 

w ustawie o ochronie gruntów rolnych i leśnych, ze środków budżetu 

Województwa Łódzkiego, pochodzących z tytułu wyłączania z produkcji 

gruntów rolnych (Druk nr 52-2025) - projekt omówił K. Łobodziński 

Naczelnik Wydziału Rozwoju i Pozyskiwania Środków UMZ. 

Radny K. Karasiński zapytał, dlaczego w uchwale wprost nie jest wskazane, na 

którą ulicę Miasto będzie chciało uzyskać dofinansowanie. 

Naczelni K. Łobodziński powiedział, że projekt uchwały składany jest na 7 dni 

przed sesją Rady Miasta Zgierza. Ten czas daje możliwość na doszacowanie 

i aktualizację kosztorysów. Obecnie prawdopodobnie będzie składany wniosek na 

ul. Nadrzeczną. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski zapytał, dlaczego Miasto przy rozważaniu  

ul. Obrońców Warszawy wybrało odcinek od ul. Supraskiej do ul. Jedlickiej, a nie 

np. od ul. Grotnickiej do pierwszego rękawa? 
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Naczelni K. Łobodziński powiedział, że na wskazanym przez Przewodniczącego 

odcinku występowały pewne kolizje oraz byłaby większa czasochłonność całego 

zadnia. 

Brak innych zgłoszeń do dyskusji.  

Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do głosowania nad wydaniem opinii do 

projektu uchwały. 

Komisja Budżetu i Finansów Rady Miasta Zgierza w głosowaniu: za – 9, 

przeciw – 0, wstrzym. – 0, wydała opinię pozytywną do projektu uchwały. – 

OPINIA NR 88. 

• wyrażenia zgody na przystąpienie przez Gminę Miasto Zgierz do złożenia 

wniosków o dofinansowanie zadań na inwestycje z zakresu 

niezmotoryzowanego transportu indywidualnego w ramach naboru na 

projekty współfinansowane ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju 

Regionalnego w ramach Działania FELD.03.01 Mobilność miejska, programu 

regionalnego Fundusze Europejskie dla Łódzkiego 2021-2027 (Druk nr 53-

2025) - projekt omówił K. Łobodziński Naczelnik Wydziału Rozwoju 

i Pozyskiwania Środków UMZ.  

Brak dyskusji. Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do głosowania nad 

wydaniem opinii do projektu uchwały. 

Komisja Budżetu i Finansów Rady Miasta Zgierza w głosowaniu: za – 9, 

przeciw – 0, wstrzym. – 0, wydała opinię pozytywną do projektu uchwały. – 

OPINIA NR 89. 

• ustalenia wysokości diet za udział w pracach Rady Miasta Zgierza i jej 

organów oraz organów jednostek pomocniczych miasta Zgierza (Druk  

nr 42-2025). 

Radny Z. Antczak powiedział, że jest przeciwny zmniejszenia diet członkom rad 

osiedli. Kwoty jakie otrzymują raz na kwartał są symboliczne. Wyraził opinię,  

iż dieta radnego może być obniżona i jest w pełni za, jednakże nie zgadza się  

z obniżeniem diet dla jednostek pomocniczych. Dodał, że wolałby bardziej obniżyć 

diety radnym, ale pod warunkiem pozostawienia dotychczasowych diet członkom 

jednostek pomocniczych. 

Brak innych zgłoszeń do dyskusji. Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do 

głosowania nad wydaniem opinii do projektu uchwały. 

Komisja Budżetu i Finansów Rady Miasta Zgierza w głosowaniu: za – 2, 

przeciw – 2, wstrzym. – 5, nie wydała opinii. 

Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 
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Pkt 7. Pisma skierowane do Komisji. 

Do wiadomości Komisji wpłynęło pismo Prezydenta Miasta Zgierza w sprawie 

kontynuowania umów na kolejny okres do 3 lat - informacja przekazana  

na podstawie § 6 pkt 5 uchwały Nr XV/124/07 Rady Miasta Zgierza z dnia  

29 listopada 2007 roku w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami  

przez Prezydenta Miasta Zgierza (Dz. Urz. Woj. Łódzkiego z 2008 roku, Nr 19 poz. 

221 ze zmianami). 

Pkt 8. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia 

Termin kolejnego posiedzenia ustalono na 25 lutego 2025 r. na godz. 16:15. 

Pkt 9. Przyjęcie protokołu z 9 posiedzenia Komisji. 

Brak uwag. Protokół nr 9 został przyjęty w głosowaniu: za – 9, przeciw – 0, 

wstrzym. – 0. 

Pkt 10. Wolne wnioski 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski poinformował, że w trakcie Komisji,  

jako Koalicja Obywatelska złożyli poprawkę do budżetu. Pani Skarbnik sprawdzi, 

czy nie wywołuje skutków finansowych - powiedział. Poprawka wprowadza około 

580 tys. zł, oszczędności, które przenoszone są do rezerwy ogólnej. Dodał,  

że 100 tys. zł zdejmowane jest ze środków Miejskiego Ośrodka Kultury w Zgierzu 

z zadania dot. wydawania gazety i przesuwane do Miejsko – Powiatowej Biblioteki 

Publicznej w Zgierzu na zakupy. Ponadto, zwiększane są także środki dla 

jednostek pomocniczych (po 10 tys. zł na jedną jednostkę). Nadmienił, iż obecnie 

jest to wstępna wersja wniosku i prawdopodobnie w dniu sesji będzie już 

przedłożony ostateczny wniosek, który zostanie umieszczony na eSesji. 

 

Radny J. Filipowicz zapytał, co ze zmianą statutów rad osiedli w zakresie katalogu 

możliwych wydatków? 

 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski powiedział, że w tym przypadku nie statutów, 

a uchwały dot. wydatków jednostek pomocniczych. Dodał, iż ma nadzieję, 

że w najbliższym czasie uda się dokonać zmian. 

 

Brak innych zgłoszeń. 

Pkt 11. Zamknięcie posiedzenia 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji zamknął 

posiedzenie. 

Protokołowała 

 


